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Tipus de reunió: Junta ordinària.                                                                                             Acta núm. 21/22-6 

Data de la reunió 7 de març del 2022 Hora: 21:300h-23:00h 

Assistents 

Nerea Palacios, Pío Martín, Ferran Ferran, Lucía Escobedo, Herena Eixarch, 

Begoña González Forero, Begoña Martínez, Fernando Rodríguez,  
Begoña Suárez, Manel Ibáñez, Elena Cruz, Noemí Durán, Ruth Noemí Ramos, 
Rebecca Macauley 

Ordre del dia 

 

1- Aprovació, si s'escau, de l'acta anterior. 

2- Casal d'estiu Baloo-Els Pins - actualització. 

3- Subvencions de l’Ajuntament - actualització. 

4- Comissió d’alimentació i hàbits saludables - actualització de les actuacions 

proposades a l'acta del mes de desembre. 

5- Actualització del “Moviment bicibús a Barcelona” dirigida a AFAs. 

6- Sortida a Sant Medir. 

7- Sortida al Mare Nostrum 3 d'abril. 

8- Col·laboració ONG ajuda a Ucraïna. 

9- Col·laboració amb la sala Polivalent de Montbau. 

10- Proposta participacions Grossa de Sant Jordi pro-viatge fi de curs de sisè. 

11-  Altres qüestions. 
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Tema Informacions i acords Responsables Situació 
 

1- Aprovació, si s'escau, 
de l'acta anterior 

 
2- Casal d'estiu Baloo-Els 

Pins – actualització 
 

 
 
 
 

3- Subvencions de 
l’Ajuntament - 
actualització. 
 
 

 
4- Comissió d’alimentació i 

hàbits saludables - 
actualització de les 
actuacions proposades 
a l'acta del mes de 
desembre 

 
5- Actualització del 

“Moviment bicibús a 
Barcelona” dirigida a 
AFAs 

 

 
- Queda aprovada. 

 
 
 

- Aula2 farà una reunió informativa 
presencial el dia 27/4 a l’escola Els Pins 
(hi haurà acollida). 
I el dia 1/6 farà la segona reunió 
informativa per a les famílies inscrites. 
Aquest any hi hauran com a mínim cinc 
monitors de l’Escola Baloo. 

 
 

- Per aquest curs no hem demanat cap 
sol·licitud de subvenció i en Pio comenta 
que seria més interessant demanar una 
global de major import per al proper curs, 
ho comentarà amb una tècnica de 
l’Ajuntament. 

 
 

- Està convocada la reunió per crear la 
taula negociadora per escollir l’empresa 
que portarà el menjador, actualment és 
7iTria. 

 
 
 
 
 

- No assisteix a la reunió, pendent de 
seguiment. 

 
 
 
 
 

 
Tots 
 
 
 
Comissió 
extraescolars 
 
 
 
 
 
 
 
Pio Martín 
 
 
 
 
 
 
 
Comissió 
alimentació i 
hàbits 
saludables 
 
 
 
 
 
Carla Urimburu 
 
 
 
 
 
 

 
Tancat 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 



 

 

Acta 21/22-6 
Full 3 de 5 

Curs 2021-22 

 

 
3 
 

6- Sortida a Sant Medir. 
 
 

7- Sortida al Mare 

Nostrum. 

 

8- Col·laboració ONG 

ajuda a Ucraïna. 

 
 
 
 

9- Col·laboració amb la 

sala Polivalent de 

Montbau. 

 

10- Proposta participacions 

Grossa de Sant Jordi 

pro-viatge fi de curs de 

sisè. 

 
 
 
 

       11- Altres qüestions. 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
 

- No assisteix a la reunió, pendent de 
seguiment. 

 
 
-  La sortida del 10è aniversari del 

Calamare es farà el 3 d’abril i la festa 
durarà tot el dia. 

 
 
 
- És una recollida de material de primera 

necessitat per a Ucraïna amb 
col·laboració amb l'Associació de veïns i 
veïnes de Montbau. Fins divendres 11 de 
març es pot portar el material i productes 
a l'escola. 

 
 

- La responsable és l’Alicia i es planteja 
com un complement a les activitats que 
des de l’escola no s’ofereixen a les 
famílies. Es informa que cada 3er 
dissabte del mes, s’ofereixen actuacions 
familiars. 

 
 
- En Pio ens indica el barem de preus per 

la compra de participacions i queda 
aprovada per majoria l’opció de 450 
butlletes a un preu de 4€/unitat, dels quals 
l’AFA assumeix el 50% del cost (675€) i 
las famílies de 6è l’altre 50%. Un cop 
estiguin venudes, es retornarà a l’AFA 
l’import avançat, però en cas de què no es 
venguin totes les butlletes, la despesa 
també anirà repartida igualitàriament. 

 
 

- Es sol·licita que des de Direcció es torni a 
parlar amb els responsables de l’obra dels 
voltants de l’escola perquè hi ha tràfic de 
maquinària pesada a les hores d’entrada 
i sortida escolar, i molt d’enrenou d’obres 
junt amb els vianants, i els cotxes de les 
famílies. 
 

- La Nerea comenta que una família 
d’infantil va preguntar si pot tenir 
descompte per 3er fill a la tarifa del menú 
però l’empresa de cuina diu que no es pot 
abaratir per contracte. 

Comissió 
festes. 
 
 
Comissió 
festes. 
 
 
 
 
Comissió 
solidària. 
 
 
 
 
 
 
Comissió 
alimentació i 
hàbits 
saludables 
 
 
 
 
Delegades de 
6è i Pio Martin 

En 
seguiment 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
 
 
 
 
 
 
En 
seguiment 
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- L’Elena Cruz comenta que intentarà 
parlar amb l’AFA Pau Casals per activar 
l’associacionisme amb altres AFA’s. 
 

- Des de la comissió de Pas a l’Institut, 
l’Herena comenta que des de 
l’Ajuntament a la xerrada de Torre 
Jussana els hi han informat que 
s’assegura la plaça als centres adscrits 
(Mundet i Monturiol) i que a la visita a 
l’Institut Monturiol, la Directora també els 
hi ha assegurat que serà així. 
 

- Es fa un repàs de les diferents comissions 
de la Junta perquè ha canviat la 
configuració de responsabilitats i també 
perquè alguns membres tenen els fills a 
6è i ja no hi seran el curs vinent: 
 
L’Escola de Pares: necessita de nous 
membres perquè quedarà deserta a partir 
de setembre. 
 
La Comissió de Festes: estarà composta 
per Jordi Diaz i Ferran Ferran. 
 
La Comissió de Pas a l’Institut: Pio Martin, 
Herena Eixarch, Manel Ibáñez, Isolda 
Cabero, la Sara Cervantes, Carla Pons i 
Mónica (mare de 6è). 
 
La Comissió científica, la de la Colla 
Gegantera i la de Menjador,  segueixen 
amb els mateixos membres 
 
La Comissió d’extraescolars només amb 
la Begoña Martínez, cal afegir algun altre 
membre. 
 
La Comissió econòmica estarà formada 
per la Lucia Escobedo i cal afegir algun 
altre membre. 
 
La Comissió comunicació quedarà 
integrada únicament per l’apartat web que 
portarà en Fernando Rodríguez i tindrà el 
suport de la Nerea Palacios. 
 
La Comissió Solidària que actualment 
està formada pel Damià Serrano i la Lucia 
Escobedo, es reforçarà amb el Pio Martín 
i la Nerea Palacios. 
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Data de la propera reunió    7 de març del 2022 

 
 
 
 
 
 
 
 
Sra. Nerea Palacios 
Presidenta AFA Baloo 
Data aprovació: 7 de març del 2022 

 
 
 
 
 
 
Sr. Ferran Ferran 
Secretari AFA Baloo 

 


